

Title (en)

Epilating apparatus.

Title (de)

Enthaarungsgerät.

Title (fr)

Appareil épilatoire.

Publication

EP 0442419 A2 19910821 (FR)

Application

EP 91101880 A 19910211

Priority

FR 9001760 A 19900214

Abstract (en)

Epilating apparatus comprising, in a casing (1), a motor (2) whose shaft (3) drives an epilation tool (4) in rotation. According to the invention, the casing has a head (5) comprising at least one cam (7), whilst the epilation tool comprises, on the one hand, a cover (8) driven in rotation by the shaft and having openings (11) and, on the other hand, pulling-out means (12) passing through the openings and each comprising teeth (13) integral with a manoeuvring member (14) so that, during rotation of the cover, each pulling-out means can occupy either a pulling-out state, in which the bearing of the cam on the manoeuvring member brings the teeth closer against one another, in order to grasp the hairs, or a rest state, in which the manoeuvring member is free of the cam and the teeth are separated. Application to hand-held epilating apparatuses. <IMAGE>

Abstract (fr)

Appareil épilatoire comprenant, dans un boîtier (1), un moteur (2) dont l'arbre (3) entraîne en rotation un outil d'épilation (4). Selon l'invention, le boîtier présente une tête (5) comportant au moins une came (7), tandis que l'outil d'épilation comporte, d'une part, un couvercle (8) entraîné en rotation par l'arbre et présentant des ouvertures (11) et, d'autre part, des moyens d'arrachage (12) traversant les ouvertures et comportant chacun des dents (13) solidaires d'un organe de manœuvre (14), de manière que, lors de la rotation du couvercle, chaque moyen d'arrachage puisse occuper, soit un état d'arrachage pour lequel l'appui de la came sur l'organe de manœuvre rapproche les dents les unes contre les autres pour saisir les poils, soit un état de repos pour lequel l'organe de manœuvre échappe à la came et les dents sont écartées. Application aux appareils épilatoires tenus à la main. <IMAGE>

IPC 1-7

A45D 26/00

IPC 8 full level

A45D 26/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A45D 26/0023 (2013.01)

Cited by

US5857903A; FR2833470A1; EP0558438A1; US5217469A; CN1317989C; US5458607A; EP2127552A1; US2011054491A1; US8790355B2; US7419494B2; WO9419984A1; WO03051154A1; WO9215222A1; WO9309694A1; WO2009149818A3; WO03079845A3; WO9314667A1; JP2011520577A; US6293953B1; US6730099B1; US7147645B2; US7195635B2; US7211090B2

Designated contracting state (EPC)

DE ES GB

DOCDB simple family (publication)

EP 0442419 A2 19910821; EP 0442419 A3 19930120; EP 0442419 B1 19950412; DE 69108756 D1 19950518; DE 69108756 T2 19950907; ES 2073049 T3 19950801; FR 2658050 A1 19910816; FR 2658050 B1 19931203

DOCDB simple family (application)

EP 91101880 A 19910211; DE 69108756 T 19910211; ES 91101880 T 19910211; FR 9001760 A 19900214